
Επανεξέταση του Ειδικού Φόρου Κατανάλωσης στο κρασί, προανήγγειλε ο πρωθυπουργός στη Βουλή

19 Ιανουαρίου 2017

  Επανεξέταση του Ειδικού Φόρου Κατανάλωσης στο κρασί, προανήγγειλε ο πρωθυπουργός στη
Βουλή
  

Κατά τη διάρκεια της πρωτολογίας του πρωθυπουργού Α. Τσίπρα στο πλαίσιο της προ
ημερησίας διατάξεως συζήτησης στη Βουλή χθες για το αγροτικό, ο πρωθυπουργός εκτός
των άλλων αναφέρθηκε και στο θέμα του Ειδικού Φόρου Κατανάλωσης στο κρασί.

      

  

Μετά την αναφορά του στους στόχους της κυβέρνησης για τους αγροτικούς συνεταιρισμούς
και τις άλλες παρεμβάσεις της κυβέρνησης (σήμανση, ΕΝΦΙΑ, κλπ), ο κ. Τσίπρας συνέχισε
λέγοντας τα εξής: Με δεδομένη την καλή απόδοση … την υπεραπόδοση της ελληνικής
Οικονομίας επανεξετάζουμε τον Ειδικό Φόρο Κατανάλωσης στο κρασί.

  

Η αναφορά του πρωθυπουργού για την επανεξέταση του ΕΦΚ στο κρασί δεν καθιστά σαφές
εάν η κυβέρνηση σκοπεύει να καταργήσει τον ΕΦΚ ή να τροποποιήσει τη βάση επιβολής του.

  

Αυτό που βέβαια σηματοδοτεί είναι ότι οι συνεχείς και τεκμηριωμένες παρεμβάσεις της
ΚΕΟΣΟΕ και των άλλων φορέων του κρασιού, οι οποίες έχουν προκαλέσει και πλήθος
ερωτήσεων στο ελληνικό κοινοβούλιο, έχουν στείλει το σαφές μήνυμα στην κυβέρνηση ότι ο
ΕΦΚ στο κρασί αφενός προκάλεσε ένταση της παραοικονομίας και απορρύθμιση της
αγοράς οίνου, αφετέρου επέφερε χαμηλή έως αρνητική είσπραξη εσόδων του Δημοσίου
(εάν συνυπολογισθεί και η απώλεια εσόδων από τον ΦΠΑ και το φόρο εισοδήματος).

  

Με βάση τη δημόσια αυτή δέσμευση του πρωθυπουργού, η ΚΕΟΣΟΕ θα εντείνει τις
προσπάθειές της το αμέσως χρονικό διάστημα προκειμένου ο καταστροφικός φόρος να
αποσυρθεί.

  

Ακολουθεί το βίντεο της ομιλίας του πρωθυπουργού που αναφέρει στο χρονικό σημείο 27:46
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την δέσμευσή του για επανεξέταση του ΕΦΚ στο κρασί.
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